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Podkladový materiál pro jednání Zastupitelstva města Český Brod dne 23.01.2019 
 

Ověřovací studie překonání silnice I/12 
 
 
Předkládá: Jakub Nekolný,  
 
Zpracoval: Hana Dočkalová,  
 
Konzultováno: Jakub Nekolný, Pavel Janík, Tomáš Klinecký, Jana Marková, Tomáš 
Charvát, Milan Majer, Filip Ulík, Jiří Stuchl, Hana Dočkalová, Jan Pohůnek, Mgr. Jiří 
Havlíček, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, Ing. Jaroslav Kokeš, Václav Korec, 
Bc. Jana Kratochvílová, Jana Kulhánková, Bc. Metoděj Málek, PhDr. Vladimír Jakub 
MrvíkPh.D., Mgr. Jiří Slavík, Jaroslav Sýkora, Ing. Lucie Šmejkalová, MVDr. Jaroslav 
Talacko, Martin Vlasák 
 

 

Návrh na usnesení: 
 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
 
 - ověřovací studii realizovatelnosti lávky a přechodu přes silnici I/12, zpracovanou 
společností HaskoningDHV Czech Republic, spol. s r.o. v prosinci 2018. Studie je 
přílohou tohoto materiálu 
 
Zastupitelstvo města rozhoduje: 
 

 - o realizaci této akce dle navržených etap 
 
Důvodová zpráva: 
 

Na základě žádosti vedení města a v návaznosti na zpracovaný úkol UK-2017-0095 
zadaný odboru dopravy byla do jednání RM 16.1.2019 předložena ověřovací studie 
ohledně překonání silnice I/12. V rámci překonání by mělo dojít k realizaci 
potřebného SDZ a VDZ, ke kterému se již kladně vyjádřil DI PČR Kolín a ŘSD. V 
současné době dochází k faktickému stanovení dopravního značení formou OOP, a 
to Krajským úřadem. V zájmové lokalitě by mělo dojít k vybudování místa pro 
přecházení s přimknutým přejezdem pro cyklisty s napojením na chodníky a 
cyklostezky dle prověřovací studie. Celý prostor, včetně místa pro přecházení by měl 
být rovněž nasvětlen pro zvýšení bezpečnosti.  
 
Na realizaci 3 a 4 etapy je možné žádat o případnou dotaci na SFDI -  místo pro 
přecházení včetně místa pro přejezd cyklistů včetně nasvětlení a s napojením na 
chodník a cyklostezky. Nejbližší termín podání žádostí je podzim 2019, realizace 
2020, ale to by musela být dokumentace s pravomocným stavebním povolením. 
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1) Informace o materiálu pro RM (ZM) 
 
Celá realizace je v návrhu rozložena do etap.  
1) etapa - instalace SDZ a VDZ včetně balisetů a zákazu odbočení -  již realizováno v 
součinnosti s DI ČR, ŘSD a KÚ 
2) Instalace úsekového měření rychlosti - nerealizováno, musí být zadáno na OR 
3) Realizace místa pro přecházení včetně místa pro přejezd cyklistů včetně 
nasvětlení - 1. etapa chodníku a cyklostezky - nerealizováno, musí být zadáno na OR 
4)Realizace 2. etapy chodníku a cyklostezky s napojením na již realizovaný bod 3) - 
nerealizováno, musí být zadáno na OR 
 
 
2) Návrh odboru na řešení (doporučení – zamítnutí) 
 
zastupitelstvu je předložena zpracovaná studie a očekává se k rozhodnutí, zda 
zahájit projektové přípravy této akce a následnou realizaci a to i za případné pomocí 
externích zdrojů 
 
3) Dopady řešení na rozpočet města 
 
dle realizovaného rozsahu v čase 
 
 
4) Vazba na Strategický plán či jiné dokumenty města 
 
 
5) Soulad se Směrnicí pro zadávání zakázek malého rozsahu 
 
 
6) Vypořádání s připomínkami 

Připomínky Mg. Jeníka: 

K materiálu a jim podobným předloženým do RM případně ZM mám následující 
připomínky: 
1) Proč jsou do připomínkování zařezeni zastupitelé, když nemají přístup do LN? 
2) Není schválen rozpočet na rok 2019 a rozpočtové provizorium se o projektu 
nezmiňuje. 
3) Zastupitelé ODS (vyjma starosty) a NZ - Zájmy Českého Brodu požadují, aby 
vedoucí OR k rozpočtu města dodala přílohy: 
    a) přehled projektových dokumentací:- zpracovaných, 
                                                                    - zadaných, 
                                                                    - které jsou v "Definici" projektů a kterým 
zastupitelé přidělí priority. 
                                                                                                                                                   
Termín 14.1. na seminář zastupitelů 
   b) přehled plánovaných oprav v roce 2019, 
   c) přehled plánovaných studií. 

vypořádání: 
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dotaz 1) - nevím, při zpracování je nezadávám, asi se to generuje automaticky je to 
dotaz na IT,  

dotaz 2) - rozpočet bude předložen na stejné jednání zastupitelstva jako tento 
materiál, položka na radar v rozpočtu je navržena, projektové práce by se hradily z 
položky projektových dokumentací a ta je též v návrhu rozpočtu 

dotaz 3) - přehled zasmluvněných a neuhrazených projektových dokumentací byl 
zaslán vedoucí finančního výboru, přehledy projektových dokumentací jsou v LN a 
jsou i v akčním plánu, přehled plánovaných oprav a plánovaných studií si stanoví 
svým rozhodnutím zastupitelé, návrhy na opravy - redukované dle možností rozpočtu 
jsou v předkládaném návrhu rozpočtu,  

materiál vznikl, jelikož odboru dopravy byl zadán úkol na zpracování této studie, 
studie je zpracovaná a může sloužit jako podklad pro zadání projektových prací,  je 
na rozhodnutí zastupitelstva, zda tento projekt budeme " posunovat" dál až k 
realizaci a nebo skončí touto studií. 

 

 
 


